
 

Bestyrelsesmøde onsdag d. 05.09.2018 kl. 19.00 

Referat: 

Fremmøde ved:   
Inge Albrektsen, Bente Nygaard, Grethe Mikkelsen, Anne-Grethe Kristensen, Ole Drensgaard, Jens Støvring, 
Lisbeth Støvring 

 

Ole Drensgaard meddeler at, vi kan forvente at modtage et ikke ubetydeligt tilskud af, dels AMBU midler og 
dels fra HIK’s Venner, primo oktober d.å. Ole D. vil gerne ”øremærke” disse tilskud fremover, men foreslår at 
vi drøfter det på et bestyrelsesmøde når beløbet kendes og foreligger. 

UT oplyser at have fået kendskab til en forening som er kommet i klemme med myndighederne på grund af 
noget ”regnskabsrod”, og der er faldet en dom over pågældende forening. Jeg spørger bestyrelsen om man 
mener det er noget vi skal forholde os til, eller vi som forening kan blive udtaget til revision med ”god ro i 
sindet”. Jeg kender ikke dommens præmis i detaljer, men tilkendegiver at ville bringe Bogføringsloven til 
bestyrelsen.  

Bente N. spørger bestyrelsen i hvilket omfang der ydes tilskud til Ligaholdets dobbeltkamp i Kbh. i år, og det 
vedtages at klubben betaler transport og omkostninger til overnatning, samt et kontant tilskud her udover, 
på 1000,- kr. 

Der er vedtaget Bykamp i Hobro, mod BK Sydvesten, weekenden uge 32 – 2019. Grethe M. bestiller værelser 
på vandrehjemmet og Bente reserverer baner hos B’n’F. 

Der fastsættes flg. datoer for arrangementer d.å.: 
Ungdomsafdelingens juleafslutning d. 12.12 kl. 16.00 – ca. 20.00 
Seniorafdelingens juleafslutning d. 19.12 kl. 18.00 – ca. 21.00 
Begge datoer med ”julebowling” og efterfølgende spisning i B’n’F 

UT retter henvendelse til hallen for tilbud på spisning. 

Vi har fået indbydelse til igen at, deltage i Skole OL. Vi vil gerne stille vores arbejdskraft til rådighed forudsat 
at, DbWF kan holde os omkostningsneutrale. 

Der er tilsendt kommunens foreninger forslag til spareplan i høring. Kommunen skal finde en besparelse på 
sammenlagt 123 mill. Kr. hvilket vil påvirke tilskud til foreninger. 

Vi holder øje med kommunale tilskud fremadrettet fra 2019, og justerer om nødvendigt vores budget 
herefter. 

Kommunen har indbudt til orientering vedr. brug af foreningsprogrammet Conventus. Ole D. vil gerne 
deltage. 

Ole D. har talt med B’n’F vedr. vores udfordringer med mandskab til at oliere baner ifb. træning. Hallen har 
tilbudt at oliere på dage hvor vi ikke selv har mulighed for det. 

 
 
 

Næste bestyrelsesmøde 
Onsdag d. 3.10.2018 kl. 19.00 
 
Referent: Lisbeth Støvring 


